



WELLINGTON COLLEGE
INTERNATIONAL
HANGZHOU



医学项目（Medical Projects）正在为有意向在英国学习医学的学生举办一场网络研讨会介绍下列主题。

For any pupils interested in studying medicine in the UK, Medical Projects are hosting an event where the primary learning outcomes from this webinar are:

- 是否必须参加英国每所医学院的面试？
Do I have to attend an interview for every medical school in the UK?
- 是否可以线上面试？
Can I do my interview online?
- 多项迷你面试和小组面试的区别
The difference between MMI and panel interview
- 不同大学的面试形式
How different universities conduct interviews
- 如何为面试做准备？如何度过面试的一天？
How to prepare for interviews, how to get through the day
- 面试着装
How to dress for interviews

主题：英国医科大学面试 – 面向东亚的学生

Title: Interviews for UK Medical Schools – For students from East Asia

时间及日期：11月22日晚7点（新加坡时间）

Date and time: 22 November, 7:00pm (Singapore time)

请点击[此处](#)注册。

Please click [here](#) to register.

思既往 明开来 A PROUD TRADITION. EDUCATING FOR THE FUTURE.



中国杭州市萧山区学知路 2399 号，邮编 311231 | 2399 Xuezhi Road, Xiaoshan District, Hangzhou, 311231, P.R.China

+86 571 8239 6300 | www.wellingtoncollege.cn/hangzhou-international



WELLINGTON COLLEGE
INTERNATIONAL
HANGZHOU



THE HONG KONG
UNIVERSITY OF SCIENCE
AND TECHNOLOGY

HKUST Virtual Info Week

for Undergraduate Admissions
(for Non-Local Students)

7th - 11th Nov 2022 (Mon to Fri)
16:00 - 20:00 (GMT+8)

7 Nov - Interdisciplinary Programs
8 Nov - Science
9 Nov - Engineering
10 Nov - Business and Management
11 Nov - Humanities and Social Science



REGISTER NOW



香港科技大学线上活动周

本科申请（面向非本地学生）

2022年11月7日-11日（周一至周五）下午4点至晚上8点（格林威治标准时间）

11月7日 跨学科项目

11月8日 科学

11月9日 工程

11月10日 商业和研究

11月11日 人文社科

香港科技大学将于11月7日至11月11日下午4点至晚上8点（格林威治标准时间），面向非本地学生举办线上活动周。在这一周的时间里，学校教授和学生将通过专业讲座，分享经验，并提供申请咨询。千万不要错过这个好机会噢！

HKUST is hosting a Virtual Info Week for Non-local Students from 7 - 11 November, from 16:00 – 20:00 (GMT+8). Professors and students will give program talks, share experiences, and host weekly admission consultations. Don't miss the opportunity.

请点击[此处](#)注册。

Please click [here](#) to register.

思既往 明开来 A PROUD TRADITION. EDUCATING FOR THE FUTURE.



中国杭州市萧山区学知路 2399 号，邮编 311231 | 2399 Xuezhi Road, Xiaoshan District, Hangzhou, 311231, P.R.China

+86 571 8239 6300 | www.wellingtoncollege.cn/hangzhou-international



WELLINGTON COLLEGE
INTERNATIONAL
HANGZHOU



耶鲁大学本科招生办公室诚挚地邀请您参加以“探究 STEM 的内核”为主题的线上分享会。此次时长为 1 小时的会议将由耶鲁大学科学专业的学生主持，他们将展示学校实验室及其他校内资源。该分享会也将介绍耶鲁大学里一些特殊空间的内部情况，并着重分享耶鲁学生研究员的经验。

The Yale Office of Undergraduate Admissions invites you to participate in an Inside Look STEM Virtual Session on Science. This one-hour session will be led by current Yale science majors who will showcase laboratories and other on-campus resources. In addition, the webinar will provide an inside look at some special Yale spaces and highlight the experiences of Yale student researchers.

- 作为参会者，您无需分享个人视频或音频。

As a participant, you will not share your video or audio.

- 分享会上，您可以通过文字提交问题，耶鲁大学的在校学生将在线回答您的问题

During the forum, you may submit questions via typed Q&A. Current Yale students will answer questions live on screen.

- 注册者将收到一封确认邮件，其中包含会议的链接及如何使用远程会议平台 Zoom。

Registrants will receive a confirmation email with a link to the session and instructions on using the Zoom teleconferencing platform.

请注意，上述活动并不是线上招生分享会，线上招生分享会由一位招生官员和在校学生参与，他们将分享学术课程、住宿生活、招生和财政援助。请点击下方链接注册线上招生分享会：

admissions.yale.edu/virtual-events。

Note: These sessions are offered in addition to virtual information sessions. Virtual information sessions include an admissions officer and current student who discuss academic programs, residential life, admissions and financial aid. To register separately for a virtual information session, visit admissions.yale.edu/virtual-events.

日期：2022 年 11 月 8 日

Date: 8 November 2022

时间：晚上 8 点至 9 点（东部夏令时间）

Time: 8:00 pm until 9:00 pm Eastern Daylight Time

大学：耶鲁大学

University: Yale University

请点击[此处](#)注册。

Please click [here](#) to register.

思既往 明开来 A PROUD TRADITION. EDUCATING FOR THE FUTURE.



中国杭州市萧山区学知路 2399 号，邮编 311231 | 2399 Xuezhi Road, Xiaoshan District, Hangzhou, 311231, P.R.China

+86 571 8239 6300 | www.wellingtoncollege.cn/hangzhou-international



WELLINGTON COLLEGE
INTERNATIONAL
HANGZHOU



Virtual University Fair for high schools in Middle East

Study in CANADA, EUROPE, USA & QATAR



FREE EVENT

TUESDAY 15TH NOVEMBER

@ 4 PM - 7 PM, EGYPT & LEBANON LOCAL TIME, GMT+2

@ 5 PM - 8 PM - TURKEY, KSA, JORDAN, QATAR & BAHRAIN LOCAL TIME, GMT+3

@ 6 PM - 9 PM UAE, OMAN LOCAL TIME, GMT+4

MEET THE REPRESENTATIVES OF TOP UNIVERSITIES - LEARN ABOUT DIFFERENT MAJORS, ADMISSIONS REQUIREMENTS, STUDENTS LIFE, FINANCIAL AID, DEADLINES, ETC.!

AGENDA OF THE EVENT

ATTENDEES CAN VISIT THE VIRTUAL TABLES OF THE BELOW 25 UNIVERSITIES DURING THREE HOURS AND MEET WITH THEIR REPRESENTATIVES

CANADA

BRESCIA UNIVERSITY COLLEGE
UNIVERSITY OF WATERLOO

EUROPE

BOCCONI UNIVERSITY - ITALY
EU BUSINESS SCHOOL - SPAIN
IE UNIVERSITY - SPAIN
TBS EDUCATION - SPAIN
TRINITY COLLEGE DUBLIN - IRELAND

USA

COLUMBIA COLLEGE CHICAGO
CREIGHTON UNIVERSITY
EMBRY-RIDDLE AERONAUTICAL UNIVERSITY
LOYOLA MARYMOUNT UNIVERSITY
MORGAN STATE UNIVERSITY
MICHIGAN STATE UNIVERSITY
SHEPHERD UNIVERSITY
STATE UNIVERSITY NEW YORK AT BINGHAMTON
STATE UNIVERSITY NEW YORK AT BUFFALO
STATE UNIVERSITY NEW YORK AT GENESEO
STATE UNIVERSITY NEW YORK AT STONY BROOK
TEMPLE UNIVERSITY
UNIVERSITY OF CINCINNATI
UNIVERSITY OF IOWA
UNIVERSITY OF KANSAS
UNIVERSITY OF PENNSYLVANIA

QATAR

NORTHWESTERN UNIVERSITY IN QATAR
VIRGINIA COMMONWEALTH UNIVERSITY SCHOOL OF THE ARTS QATAR



SCAN ME TO GET REGISTERED OR VISIT

 hello@gulfedutours.com

  +34 622 35 82 98

思既往 明开来 **A PROUD TRADITION. EDUCATING FOR THE FUTURE.**



中国杭州市萧山区学知路 2399 号, 邮编 311231 | 2399 Xuezhi Road, Xiaoshan District, Hangzhou, 311231, P.R.China

+86 571 8239 6300 | www.wellingtoncollege.cn/hangzhou-international



WELLINGTON COLLEGE
INTERNATIONAL
HANGZHOU

中东地区高中的虚拟大学展：在加拿大、欧洲、美国和卡塔尔留学

11月15日周二

下午4点至晚上7点，埃及和黎巴嫩当地时间，GMT+2

下午5点至晚上8点，土耳其、沙特、约旦、卡塔尔和巴林当地时间，GMT+3

下午6点至晚上9点，阿拉伯联合酋长国、阿曼当地时间，GMT+4

与顶尖大学的代表见面：

了解不同的专业、入学要求、学生生活、财政援助、截止日期等。请扫描下方二维码访问。

活动议程

与会者可以在三个小时内参观以下25所大学的虚拟席，并与大学代表见面。

加拿大

布雷西亚大学学院 滑铁卢大学

欧洲

博科尼大学-意大利 欧洲商学院-西班牙 伊利大学-西班牙

荷兰 TBS 教育学院

爱尔兰杜布林三一学院

美国

芝加哥哥伦比亚学院 克赖顿大学

恩利-里德尔航空大学 洛约拉-玛丽蒙特大学

摩根州立大学 密歇根州立大学 谢泼德大学

纽约州立大学宾汉姆顿分校 纽约州立大学水牛分校 纽约州立大学吉尼斯奥分校 纽约州立大学石溪分校

圣殿大学

辛辛那提大学 爱荷华大学 堪萨斯大学

卡塔尔特兰西瓦尼亚大学

西北大学卡塔尔分校

维吉尼亚联邦大学卡塔尔分校艺术学院



思既往 明开来 A PROUD TRADITION. EDUCATING FOR THE FUTURE.



中国杭州市萧山区学知路 2399 号，邮编 311231 | 2399 Xuezhi Road, Xiaoshan District, Hangzhou, 311231, P.R.China

+86 571 8239 6300 | www.wellingtoncollege.cn/hangzhou-international



WELLINGTON COLLEGE
INTERNATIONAL
HANGZHOU

线上教育展-在加拿大、欧洲、美国、卡塔尔学习
UnivOnline UNIVERSITY FAIR - study in CANADA, EUROPE, USA & QATAR

与来自加拿大、爱尔兰、意大利、西班牙、美国和卡塔尔的前 25 所大学的招生代表见面，了解学校录取要求、申请截止日期、奖学金、学生生活等信息。该平台简单易操作，您可以打开摄像头和麦克风沟通，也直接在聊天框中输入问题或反馈。

Join our event and meet with admissions representatives from the top 25 universities from Canada, Ireland, Italy, Spain, USA and Qatar. Learn about admissions requirements, deadlines, scholarships and student life. Attendees can activate their cameras and microphone if they want, or if they prefer, they can type in their questions or comments in the chat.

日期：2022 年 11 月 15 日

Date: 15 November 2022

时间：晚上 6 点至 9 点（阿拉伯联合酋长国时间）

Time: 6:00pm - 9:00pm UAE time

请点击[此处](#)注册。

Please click [here](#) to register.

思既往 明开来 **A PROUD TRADITION. EDUCATING FOR THE FUTURE.**



中国杭州市萧山区学知路 2399 号，邮编 311231 | 2399 Xuezhi Road, Xiaoshan District, Hangzhou, 311231, P.R.China

+86 571 8239 6300 | www.wellingtoncollege.cn/hangzhou-international



WELLINGTON COLLEGE
INTERNATIONAL
HANGZHOU



针对 2022 年的申请者，这次线上研讨会为学生们提供了面试所需的所有技巧和提示。我们将邀请一些牛津大学的在校学生参加，并分享他们的面试经验，面临的问题，以及面试官期望的答案。

This webinar provides students with all the tips and hints they need to prepare for interviews thoroughly. We will be joined by current international Oxford students who will talk about their experience of the interview process, the kinds of questions they faced, and the kinds of answers that interviewers are looking for.

日期：2022 年 11 月 10 日

Date: 10 November 2022

时间：根据活动不同时间有所不同

Time: There are different sessions.

大学：牛津大学

University: University of Oxford

点击[链接](#)了解详情。

Click on the [link](#) for further details.

思既往 明开来 **A PROUD TRADITION. EDUCATING FOR THE FUTURE.**



中国杭州市萧山区学知路 2399 号，邮编 311231 | 2399 Xuezhi Road, Xiaoshan District, Hangzhou, 311231, P.R.China

+86 571 8239 6300 | www.wellingtoncollege.cn/hangzhou-international